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Zápis ze zasedání Zastupitelstva obce Komařice ze dne 29.6.2011  

na OÚ Komařice v 19.00hod. 

 

Přítomno: 6 

Omluveno: 1 

Program: 

1. Jmenování ověřovatelů zápisu 

2. Nájemce prodejny 

3. Neinvestiční náklady na žáky 

4. Veřejné osvětlení Komařice 

5. Smlouva o smlouvě budoucí o zřízení práva odpovídajícímu věcnému břemenu 

6. Usnesení  

7. Závěr 

Doplnění programu zasedání: 0 

Starostka obce Hana Lipanská přivítala všechny přítomné a konstatovala, že je přítomna nadpoloviční 

většina členů OZ a zahájila jednání v 19.00hod. 

1. Ověřovateli zápisu byli jmenováni Šnajdr B., a  Ing.Málek P., 

OZ souhlasí.  Přijato všemi hlasy. 

Proti: 0 

 

2. Konkurz na nájemce prodejny v Komařicích byl schválen 30.3.2011. Do 31.5.2011 se přihlásil 

p. Hoďánek L., Srnín27, a p. Koubová P., Komařice 56. Podmínky konkurzu splnili. 

Starostka H.Lipanská dala hlasovat o jednotlivých zájemcích pro p. Hoďánka L., 4 hlasy, pro 

p.Koubovou P., 2 hlasy.  Nájemní smlouva bude sepsána na dobu určitou tj.5 let. 

Souhlasí: Hana Lipanská,  Martin Šnajdr, Bohumír Šnajdr, Ing. Málek Petr., Ing. Tomrle 

V.,Magdalena Vacková. 

        

3. OZ projednalo vyúčtování neinvestičních nákladů na žáky v základních školách v Českých 
Budějovicích . Náklady vyúčtované v částce 39 401,-Kč za 7 žáků a souhlasí s úhradou. 
Souhlasí: Hana Lipanská, Ing. Jiří Pavel, Martin Šnajdr, Bohumír Šnajdr, Ing. Málek Petr., Ing. 

Tomrle V., Magdalena Vacková. 

Proti:o 

Přijato všemi hlasy. 

 
4. VO Komařice - představení firmy Lumen s nabídkou na výměnu světel. 
Bere na vědomí: Hana Lipanská, , Martin Šnajdr, Bohumír Šnajdr, Ing. Málek Petr., Ing. 

Tomrle V.,Magdalena Vacková. 
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5. Smlouva o smlouvě budoucí o zřízení práva odpovídajícímu věcnému břemenu. OZ 

projednalo umístění elektrického zařízení na p. 592,594, 69. S tímto souhlasí a 

doporučuje podepsat smlouvu s E.ON České Budějovice. 

Souhlasí: Hana Lipanská,  Martin Šnajdr, Bohumír Šnajdr, Ing. Málek Petr., Ing. Tomrle 

V.,Magdalena Vacková. 

Proti: o 

Přijato všemi hlasy. 

               
 

6. Usnesení bylo schváleno tak jak bylo předloženo. 

 

7. Závěr- Hana Lipanská poděkovala za účast a ukončila jednání ve 20.00hod.  

 

 

 

 

Ověřovatelé:         starosta: 


